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Protokół Nr LVI/14 z Sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach 
z dnia 24.06.2014 r., godz. 10.00 -16.25 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący otworzył LVI Sesję Rady Miejskiej w Międzyzdrojach. Powitał młodzież 

gimnazjum, licznie przybyłą na obrady, sołtysów i pozostałych gości. Przewodniczący 

poinformował, że przed rozpoczęciem obrad mamy złożymy podziękowania członkom 

kabaretu pn. „Wyrób Kabaretopodobny” w 10 rocznicę ich powstania oraz zaprezentujemy 

finalistów konkursu „ Młodzi samorządni” 

Burmistrz przypomniał, że kiedy 8 lat temu uczestniczył w programie Kabaretu 

prowadzonego przez panią Dorotę Sielewicz, był zachwycony, tematyka tam poruszana 

pobudza do myślenia i refleksji. Jest to dobry pomysł, świetnie realizowany. Podziękowania 

dla Pani Sielewicz i młodzieży bez której by się to nie odbyło. Prośba o to, aby to trwało i się 

dalej rozwijało. Jak widać  można wiele przekazać, niekoniecznie obrażając się wzajemnie, 

nauczmy się tego, nie musimy się wszyscy kochać, albo mieć zbieżnych poglądów, ale 

szanujmy się wzajemnie – powiedział Burmistrz. 

Burmistrz wręczył pamiątkowy grawerton Pani Dorocie Sielewicz, która robi scenariusze, 

zajmuje się reżyserią i dogląda całości. 

Pani Sielewicz podziękowała za pamięć i za to, że zauważono ten drobny jubileusz. Rocznica 

jest przełomowa, gdyż przewinęło się sporo osób, stąd odświeża się co 3 lata skład zespołu, 

młodzież wyjeżdża, wybierają inne szkoły. Dzięki tej działalności, jak zauważyła Pani 

Sielewicz młodzież uczy się dystansu do siebie, przełamuje stres podczas publicznych 

występów, ćwiczy pamięć, poszerza wiedzę historyczną, polityczną, gdyż prezentowane 

spektakle są różne. Jednak najważniejsze jest to,  że młodzież  uczy się pozytywnego 

spojrzenia na świat poprzez terapię śmiechem, co wszystkim można polecić. Nadmieniła o 

swoich osiągnięciach autorskich, z których  największym sukcesem było dostanie się w 2005 

roku do eliminacji przeglądu „Studenckiej paki”.  

Pani Sielewicz podziękowała wszystkim aktorom, publiczności, pracownikom MDK, którzy 

wspierają te działania. Uważa, że jest to materiał promocyjny Gminy i pamiątka 

sentymentalna,  poprzez fakt nagrywania wszystkich spektakli. 

Pani Dorota Sielewicz zaproponowała i zaprezentowała  krótki fragment spektaklu 

”Matriarchat„  w wykonaniu swoich aktorów, dedykując ten krótki fragment wszystkim  tym, 

którzy korzystają z biernego prawa wyborczego. 

Burmistrz wręczył drobne upominki aktorom  kabaretu „Wyrób  Kabaretopodobny”. 

Przewodniczący podziękował za występ i lekcję samorządności, a kontynuując ten wątek 

przeszedł do kolejnej grupy młodzieży „ Młodzi samorządni”,  którzy wzięli udział w 

konkursie o takim tytule, zorganizowanym przez Przewodniczącego RM oraz Burmistrza. 

Podziękował młodzieży i przygotowującej młodzież nauczycielce pani Alinie Poskart za 

przedstawienie szerokiej wiedzy samorządowej, która zaprezentowała świetną  wiedzę w tych  

zagadnieniach. Dzisiaj gościmy czworo finalistów. 

Burmistrz podziękował młodzieży  za chęć wzięcia udziału w tych niekoniecznie 

interesujących tematach. Podkreślił istotę tematu, ważne jest żeby był ktoś, kto będzie mógł 

zastąpić nas w kolejnych  radach  i kolejnych dekadach. Burmistrz podziękował pani Alinie 
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Poskart oraz Pani Dyrektor Gimnazjum Tamarze Starachowskiej za umożliwienie takich 

działań i posiadania w kadrze takich nauczycieli, z takim zaangażowaniem zawodowym.  

Radny Mateusz Bobek, będący w jury konkursu,  wręczył upominki młodzieży biorącej 

udział w konkursie, natomiast Burmistrz  odczytał list dedykowany Pani Alinie Poskart, która 

zaaranżowała konkurs. 

Pani Alina Poskart podziękowała za udział młodzieży w konkursie, z której jest bardzo 

dumna, podziękowała Burmistrzowi i Radzie Miejskiej za to, że umożliwiła  takie działania. 

Oto młodzież, która uzyskała czołowe miejsca w zaprezentowanej wiedzy samorządowej: 

Marcin Czajkowski – IV miejsce  

Bartosz Kruszona – III miejsce 

Olimpia Kastrau- II miejsce  

Bartosz Karwicki – I miejsce  

 

Burmistrz poinformował, że główną nagrodą  konkursu był dzień „bycia Burmistrzem”, zatem 

realizując tę nagrodę, Leszek Dorosz  przekazał miejsce obok siebie  uczniowi Bartoszowi 

Karwickiemu, który zdobył I miejsce w konkursie. 

Wobec wyczerpania oficjalnej części sesji, Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

obecności wymagane quorum, w obradach uczestniczy 13 radnych (nieobecni: Roman 

Pawłowski – zapowiedział spóźnienie oraz Andrzej Kościukiewicz).   

2. Wnioski do porządku  obrad. 

 

 Przewodniczący poinformował, że porządek został przesłany na dwa tygodnie przed 

obradami, zgodnie ze statutem. Burmistrz ma jednak prawo wnieść do porządku na 7 dni 

przed sesją dodatkowe projekty uchwał, stąd wniosek  o wprowadzenie 6 projektów uchwał, 

które zostały już omawiane na posiedzeniach komisji:  

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dofinansowania dla Powiatu 

Kamieńskiego  w ramach udzielonej dotacji.  

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar 

położony w CZĘŚCI WSCHODNIEJ Miasta w obrębie geodezyjnym miasta 

Międzyzdroje, w rejonie granicy lądowo-morskiej Gminy Międzyzdroje oraz na 

odcinku pomiędzy ulicami: Promenady Gwiazd, Campingowej, Turystycznej, 

Zwycięstwa, Gryfa Pomorskiego, Krótkiej, Ignacego Krasickiego, Książąt Pomorskich, 

Romualda Traugutta, Tysiąclecia Państwa Polskiego; 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar 

położony w CZĘŚCI ZACHODNIEJ miasta w obrębie geodezyjnym miasta 

Międzyzdroje, w rejonie granicy lądowo-morskiej Gminy Międzyzdroje oraz na 

odcinku pomiędzy ulicami: Bohaterów Warszawy, Rybackiej, Adama Mickiewicza, 

Gryfa Pomorskiego, Wesołej, Dąbrówki, Wczasowej; 

 W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar położony w CENTRUM 

PROMENADY w obrębie geodezyjnym Gminy Międzyzdroje oraz na odcinku 

pomiędzy ulicami: Bohaterów Warszawy, Promenada Gwiazd, Romualda Traugutta, 

Tysiąclecia Państwa Polskiego, Ignacego Krasickiego, Krótka, Gryfa Pomorskiego, 

Adama Mickiewicza, Rybacka. 
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 W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar położony w WICKU-

ZALESIE w obrębie geodezyjnym Gminy Międzyzdroje, pomiędzy ulicami: 

Nadbrzeżna, Podgórna. 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy ( Wapnica, działka o pow. 1.685 m ²).  

 

Przewodniczący zaproponował, aby projekty te  znalazły się  w porządku sesji pod 

następującymi numerami: 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dofinansowania dla Powiatu 

Kamieńskiego  w ramach udzielonej dotacji, za przyjęciem w poz. 10, opowiedziało się 

12 radnych. ( nieobecny radny Waldemar Witkowski)   

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar 

położony w CZĘŚCI WSCHODNIEJ Miasta w obrębie geodezyjnym miasta 

Międzyzdroje, w rejonie granicy lądowo-morskiej Gminy Międzyzdroje oraz na 

odcinku pomiędzy ulicami: Promenady Gwiazd, Campingowej, Turystycznej, 

Zwycięstwa, Gryfa Pomorskiego, Krótkiej, Ignacego Krasickiego, Książąt Pomorskich, 

Romualda Traugutta, Tysiąclecia Państwa Polskiego; za przyjęciem w poz. 11, 

opowiedziało się 12 radnych. ( nieobecny radny Waldemar Witkowski). 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar 

położony w CZĘŚCI ZACHODNIEJ miasta w obrębie geodezyjnym miasta 

Międzyzdroje, w rejonie granicy lądowo-morskiej Gminy Międzyzdroje oraz na 

odcinku pomiędzy ulicami: Bohaterów Warszawy, Rybackiej, Adama Mickiewicza, 

Gryfa Pomorskiego, Wesołej, Dąbrówki, Wczasowej; za przyjęciem w poz. 12, 

opowiedziało się 12 radnych. ( nieobecny radny Waldemar Witkowski). 

 W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar położony w CENTRUM 

PROMENADY w obrębie geodezyjnym Gminy Międzyzdroje oraz na odcinku 

pomiędzy ulicami: Bohaterów Warszawy, Promenada Gwiazd, Romualda Traugutta, 

Tysiąclecia Państwa Polskiego, Ignacego Krasickiego, Krótka, Gryfa Pomorskiego, 

Adama Mickiewicza, Rybacka; za przyjęciem w poz. 13, opowiedziało się 12 radnych. 

( nieobecny radny Waldemar Witkowski). 

 W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar położony w WICKU-

ZALESIE w obrębie geodezyjnym Gminy Międzyzdroje, pomiędzy ulicami: 

Nadbrzeżna, Podgórna; za przyjęciem w poz. 14, opowiedziało się 12 radnych.              

( nieobecny radny Waldemar Witkowski). 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy ( Wapnica, działka o pow. 1.685 m 

²); za przyjęciem w poz. 15, opowiedziało się 12 radnych. ( nieobecny radny Waldemar 

Witkowski). 

Przewodniczący poddał pod głosowanie całość porządku, za przyjęciem opowiedziało się 

12 radnych. Porządek stanowi on zał. Nr 1-3 do protokołu. 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołów z  LIV i LV sesji RM w 

Międzyzdrojach w dniach 27.05.2014 r. i  16.06.2014 r.   
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Przewodniczący poinformował, że protokoły z poprzednich sesji RM zostały przesłane 

Radnym do zapoznania się, jednak  nikt z radnych nie wniósł uwag do ich treści 

merytorycznej, wobec powyższego protokoły uważa się  za przyjęte w wersji podpisanej 

przez Przewodniczącego.  

 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Interpelacje złożyli Radni: 

1. Jan Węglorz przedstawił następujące interpelacje: 

- kiedy doczekamy się prawdziwego targowiska w celu umożliwienia handlu płodami 

rolnymi. Musimy to rozwiązać, gdyż dzisiaj wszyscy handlują w najmniej 

odpowiednich miejscach, nawet na promenadzie. 

- straż miejska nie powinna pobierać opłat targowych, Radny mówił o tym już 

niejednokrotnie i będzie się przy tym upierał. Uważa, że straż miejska powinna 

zajmować  się czynnościami do których została powołana, gdyż dzisiaj sprowadza się 

wszystko do pobierania opłaty, a swoje czynności wykonują pobieżnie. 

- Radny zapytał dlaczego straż  miejska nie korzysta ze środków transportu, które 

posiada - rowery są bardzo dobrym rozwiązaniem, daje to większą mobilność i ogląd 

sytauacji. 

-  należy uporządkować obejście budynku przy Bałtyku, zmuszając agencję mienia 

wojskowego do uporządkowania swojego  obejścia. 

- strefa płatnego parkowania oraz zakaz parkowania, co się dzieje w tym zakresie, 

wszak mamy już namiastkę  sezonu i widzimy co się dzieje w weekendy, albo 

ściągnijmy te znaki, albo ich przestrzegajmy. 

- w kwestii ogrodów działkowych, wydaje się, że jest tam miasteczko wczasowe, a co 

za tym idzie zagrożenia spowodowane  brakiem szamba, brakiem możliwości 

przebywania tam osób po godz. 22. Należy egzekwować opłatę miejscową skoro są  

tam wynajmowane  miejsca noclegowe, zał. Nr 4  

 

Radny Jan Burzyński. 

 

Zgłosił 5 interpelacji: 

- dlaczego na ul. Kopernika remontuje się chodnik z jednej strony, 

- dlaczego nie jest  koszona trawa na posesji przy ul. Mickiewicza 9, 

- kto weryfikuje umorzenie zadłużenia wobec Gminy, 

- Gryfa Pomorskiego 8,  czy pobierana jest  opłata targowa za stojący tam namiot. 

- czy Copakabana prowadzi działalność na plaży, 

- były magazyn MTBS, przebywają tam osoby bezdomne z marginesu społecznego, 

należy dozorować to miejsce, zał. Nr 5 do protokołu. 

 

Radny Piotr Nogal zapytał o ulicę Żwirową, co się  dzieje w tym miejscu, ulica jest 

dewastowana i niszczona. Prośba mieszkańców, aby przekazać  Burmistrzowo 

zapytania:  jak urząd będzie egzekwował właściwe korzystanie z ulicy w przypadku  

pojazdów ciężkich. Czy zostaną  zrobione badania nośności ulicy w odniesieniu do 

obowiązujących norm, jak długo będzie trwała działalność betoniarni, zał. Nr 5 do 

protokołu. 

 

Radny Adam Jakubowski - miała zostać oznaczona ścieżka rowerowa na ulicy Polnej, 

czy należy przez to rozumieć, że remont ulicy Polnej nie został zakończony? 
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Przewodniczący zakończył realizację tego punktu porządku, ogłaszając 10 min. 

przerwę.  

 

5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2013 rok, zał. Nr 6  

 

Przewodniczący  poinformował, że sprawozdanie wpłynęło 31.03, zgodnie z 

ustawowymi uwarunkowaniami, materiał został przesłany do RIO, która wydała 

opinię w tej sprawie. Przewodniczący odczytał uchwałę, która pozytywnie opiniuje 

sprawozdanie.   

 

a) zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii dotyczącej 

sprawozdania Burmistrza Międzyzdrojów z wykonania budżetu za 2013 rok; 

 

Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr XLVIII.126.2014 Składu Orzekającego RIO w 

Szczecinie z dnia 7 kwietnia 2014 r. w sprawie wydania opinii dot. sprawozdania 

Burmistrza Międzyzdrojów z wykonania budżetu za 2013 rok.   która stanowi zał. Nr 

7 do protokołu.  

 

b) zapoznanie się z informacją o stanie mienia Gminy; 

 

Burmistrz przedstawił materiał za pośrednictwem Pani kierownik Joanny Różyckiej, 

materiał stanowi zał. Nr 8 do protokołu.  

Ponieważ nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji, Przewodniczący oddał głos 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Pani Teresie Purgal, która odczytała 

sprawozdanie, obrazując cały materiał w formie audiowizualnej. 

  

c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium 

Burmistrzowi Międzyzdrojów; 

 

Materiał zaprezentowany przez Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stanowi zał. Nr 9 

do protokołu.  

 

d) zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego  Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Międzyzdrojach; 

 

Uchwałę Nr XCIV.271.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie z dnia 16 czerwca 2014 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Międzyzdrojach w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Międzyzdrojach absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 r., 

zgodnie z treścią  której  Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował opinię 

stwierdzając, że wniosek został opracowany na podstawie  rozpatrzenia sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu wraz z opinią RIO o tym 

sprawozdaniu, informacji o stanie mienia oraz oceny wykonania budżetu.  

 

Przewodniczący na wniosek Burmistrza ogłosił 5 min. przerwę.  

Po przerwie wznowił obrady. 

 



 6 

e) dyskusja; 

Przewodniczący otworzył dyskusję w której głos zabrali: 

- Burmistrz podziękował komisji za pozytywną  opinię, ustosunkował się do pewnych 

spostrzeżeń komisji oraz zaprezentował przygotowaną przez siebie prezentację.    

Nadwyżka  operacyjna – dochody są wyższe od wydatków bieżących. Jest to bardzo 

istotne, gdyż tak będzie badana płynność każdego samorządu i będzie to gwarantem 

wypłacalności danego samorządu. Jeżeli nie ma nadwyżki operacyjnej na 3 lata wstecz 

to znaczy, że samorząd jest zagrożony i nie będzie mógł regulować odsetek swoich 

zobowiązań. W ostatnich 3 latach nadwyżka wyniosła 1 4000 000, czyli była 

bezpieczna dla Gminy. Nie wolno z dochodu majątkowego pokrywać wydatków 

bieżących. Można przeznaczyć to na inwestycje. Łączne dochody i wydatki są na plus, 

„nie przejedliśmy” tych  środków,  a dołożyliśmy do inwestycji ponieważ dochody 

majątkowe wynosiły  5 mln zł . Wolne środki wydatkujemy na inwestycje, budżet 

ułożył się bardzo dobrze. Jest pewna tendencja,  dochody majątkowe spadały rok 

rocznie od roku 2010, załamał się rynek nieruchomości, aż do 2013, kiedy osiągnęliśmy 

pewne minimum, choć to jest najsłabszy wynik na przestrzeni ostatnich  lat. Teraz 

mamy optymistyczne podejście do budżetu ponieważ jest zainteresowanie naszym 

majątkiem, najgorsze mamy za sobą – powiedział Burmistrz. Nadał Gmina wydaje 

więcej niż powinna w ramach wydatków bieżących. Rok 2013 dał nam ostatnią ratę  z 

Urzędu Morskiego oraz zwrot podatku wat. W tych dochodach pokazały się wyniki z 

gospodarki odpadami, dlatego nie jest on specjalnie porównywalny. Pytanie, czy w roku 

2015 wpłyną  do naszego budżetu środki ze zwrotu podatku VAT za budowę hali 

sportowej, dysponujemy takim wyrokiem  z czerwca 2013 r., pytanie czy można coś 

takiego założyć w budżecie 2015, czy późniejszych. Dochody majątkowe spadały, teraz 

planujemy wzrost, przetargi pozwolą nam uzyskać taki wynik. Środki zewnętrze  

uzyskujemy z różnych źródeł, widać pewien trend, że  pozyskujemy coraz mniej, te 

wielkości są mniejsze. Odliczamy podatek VAT, który pozyskaliśmy, inne Gminy tak 

nie robią. Wydatki są  stabilne, w 2013 i 2014 pokazały się wydatki dot. 

zagospodarowania nieczystościami. Ubolewamy, że oświata nie jest traktowana jako 

wydatki inwestycyjne, majątkowe, aby dać swobodę na wydatkowanie środków. Środki 

znaczone nie dają nam takiej możliwości. 

Burmistrz przedstawił planowane inwestycje, jest to stabilny poziom, a łączne wydatki 

są do siebie zbliżone. Nie zadłużamy się, choć może nie mamy zbyt spektakularnych 

działań. Oświata – pierwsze miejsce w kraju zobowiązuje, zatem pokazujemy, że mamy 

wysoki wynik zawierający termomodernizację. Czekamy na efekt odwołania w tej 

sprawie. 6-7 mln zł tyle budżet Gminy przeznacza na oświatę. Pojawia się też pomoc 

społeczna nad którą również  mocno się pochylamy, mocno dofinansowując. Miejmy 

nadzieję, że budżet Państwa będzie w lepszej kondycji, może zmieni się na korzyść 

budżetów gminnych. Mamy pokazane inwestycje, 3 z nich są najbardziej kosztowne, ale 

też refinansowane. Mamy nadzieję, że to co jest spadkowe, będzie rosło w górę. Realne 

dla Międzyzdrojów  są dochody w wys. 30 mln,  a inwestycyjne ok. 10 mln zł, część 

musi być ze środków zewnętrznych, dopóki one jeszcze są do pozyskania.  

Burmistrz omówił planowane inwestycje i ich realizacje w czasie, realizacja inwestycji 

przez  spółki gminne – Nowe Centrum, rozpoczynamy palowanie, budowa kawiarni, 

poletka osadowe, które rozpoczynamy z chwilą uzyskania pożyczki, kolejne 2 etapy 

budynku przy ul. Norwida, pozyskanie środków na wodę ze zbiornika 102  Kodrąbek – 

Kołczewo w ramach ZGWW.  

Burmistrz zakończył prezentację, dziękując za wysłuchanie sprawozdania.  
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Po dokonanej przez Burmistrza prezentacji, Przewodniczący otworzył dyskusję, w 

której głos zabrali:  

Radny Jan Węglorz nawiązał do określenia znaczenia słowa „absolutorium” w 

znaczeniu ustawowym, nie można z tym wiązać niczego innego, aniżeli wykonanie 

przez Burmistrza budżetu, a budżet został wykonany, nie można tego łączyć z oceną 

Burmistrza w odniesieniu do innej sfery działań Burmistrza.   

 

Radny Roman Pawłowski nawiązując do przedmiotowego materiału – prezentacji 

Burmistrza, Radny   powiedział że nie jest usatysfakcjonowany tym  materiałem w 

części dot. dochodów spółek. Od wielu lat ma niedosyt w tej materii, Komisja nie 

otrzymała sprawozdania ze spółki Promenada i Nowego Centrum. Od wielu lat radny 

chce się dowiedzieć, z jakiego tytułu spółki te uzyskują dochody, w KRS jest tylko 

wynik finansowy, złoży wniosek w tej sprawie, gdyż informacją publiczna są m.in. 

dochody i straty spółek handlowych.  

 

Burmistrz ustosunkował się do wypowiedzi Radnego Romana Pawłowskiego 

wyjaśniając, że spółki mają czas ze swoimi sprawozdaniami  do końca czerwca br., 

gdyż do tego czasu trwają walne zgromadzenia i bilanse. Dlatego po raz pierwszy 

uwzględniono tylko te sprawozdania spółek, w których odbyły się  walne 

zgromadzenia. Burmistrz zobowiązał się, że wszystkie dokumenty wpłyną jeszcze do 

rady, i nie należy tego wiązać z absolutorium.   

  Radny Rafał Wolny nawiązał do wypowiedzi, powiedział, iż spółki 

powołujemy uchwałami Rady Miejskiej, „są to niejako nasze dzieci, których losy 

śledzimy”, dlatego ważne jest to, aby wiedzieć, czy mamy dobry stan a wyniki są 

optymalne. Wskaźnik i nadwyżka operacyjna są bardzo ważne, ale osobiście by tego nie 

gloryfikował, gdyż wskaźnik ten nie mówi o takich sprawach jak kredyty, pożyczki czy 

zasoby majątkowe, zatem nie ocenia stanu kondycji finansowej jednostki. 

 

Radny Jan Burzyński poinformował, że będzie głosował przeciwko absolutorium 

argumentując swoją opinię tym, iż  rażąco ucina się  finanse na remonty substancji 

komunalnej, istniejące zadłużenia MTBS z racji należnych czynszów, 

niezrealizowanym  remontem ulic Mieszka i Myśliwskiej, zadłużeniem z tytułu 

wieczystego użytkowania, które wzrasta z roku na rok. Gmina rozdaje mieszkania 

komunalne, a nie zabezpiecza mieszkań socjalnych. Radny Burzyński uważa, że każdy 

Radny powinien dostawać protokoły Burmistrza dot. umorzeń dłużników. Właśnie  

dlatego nie może głosować za absolutorium dla Burmistrza.  

 

Radny Mateusz Bobek zauważył, że radny Jan Burzyński nie zrozumiał tego co 

odczytał wcześniej Jan Weglorz,  nie możemy bowiem  oceniać działań o których radny 

wspomina, oceniamy jedynie budżet. Osobiście zauważył  w budżecie pewne sprawy, 

które mogą być oceniane in plus oraz są te  in minus: zwiększone dochody bieżące na 

przestrzeni 2012 i 2013 świadczą wprawdzie o wzroście podatków, ale znaczy to, że 

społeczeństwo się bogaci. Ważne jest również to, że w roku 2013, pomimo kryzysu, 

spora kwota została przeznaczona na sport - aż 1,7 %.  

Inwestycje były na dobrym poziomie, był tutaj zachowany zrównoważony budżet           

i rozwój. Do poprawy pozostaje  kwestia zadłużenia, niestety procent ten ciągle wzrasta 

i jest często nieściągalny. Jest to jeden z większych mankamentów z którymi organ 

wykonawczy powinien się zmierzyć. Szczególnie bulwersujące są umorzenia, choć na 

tle liczb nie wygląda to jeszcze najgorzej.  
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Na zakończenie swojej wypowiedzi radny zauważył, że powinniśmy dalej zmierzać tą 

sama drogą, osobiście będzie się opowiadał za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi 

Gminy.  

Radny Roman Pawłowski nie zgodził się z wypowiedzią radnego Mateusza Bobka. 

Uważa, że jeżeli Radny Jan Burzyński głosował na przestrzeni całego roku przeciwko 

zmianom budżetowym, ma uzasadnione prawo głosować przeciwko absolutorium dla 

Burmistrza.  

Radna Teresa Purgal poinformowała, że RIO wskazuje, iż  Gmina nie zastosowała 

górnych stawek podatku,  w roku 2013 - 270  520 zł, a w 2012 - 338 935 zł.   

 

Radny Roman Pawłowski zauważył, że  udział w podatku PIT i CIT – to jest 

odzwierciedlenie bogacenia lub ubożenia społeczeństwa i na to należy zwrócić uwagę.  

 

Przewodniczący wnioskuje o zamknięcie dyskusji, poddając pod głosowanie projekty 

uchwał. 

     

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2013. 

 

Przewodniczący wobec braku głosów w dyskusji  poddał pod głosowanie projekt   

uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych, przeciwko opowiedział się 1 

osoba. 

Uchwała  Nr LVI/546/14 stanowi zał. Nr  10 i 11 do protokołu. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 

2013. 

     Przewodniczący przeszedł do głosowania nad uchwała w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi absolutorium, za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych, przeciwko 

głosowała 1 osoba.  

Uchwała  Nr LVI/547/14 stanowi zał. Nr  12 i 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził 10 min. przerwę w obradach, po przerwie wznowił 

posiedzenie.  

 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2014.  

 

Zagadnienie omówił Burmistrz,  wprowadzając autopoprawkę ze względu na 

konieczność zmiany dot. dotacji celowej na transport zbiorowy:  Międzyzdroje 

Świnoujście celem pokrycia ulg. Wnioskuje się o zabezpieczenie środków na ten cel. 

Pozostałe wydatki nie zmieniają się. Burmistrz omówił wszystkie wydatki będące 

przedmiotem zmian w uchwale. 

 

Stanowiska komisji  

1. Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem  

2. Komisja RGiB bez stanowiska   

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w której głos zabrali: 

- Radny Roman Pawłowski zapytał o to, jakie jest przeznaczenie maszyny 

wielofunkcyjnej, gdyż osobiście ma podejrzenie, że chcemy ukryć w tym zakupie 

wydatek dla ZOŚ w postaci zamiatarki. Komisja Rewizyjna bada to zagadnienie, 
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osobiście ma wątpliwości, co do rzetelności w odniesieniu do składanych deklaracji w 

których są duże rozbieżności.  

Burmistrz wyjaśnił, że plac ma służyć potrzebom  PSZOK (po wybrukowaniu                          

i odwodnieniu), będzie tam miejsce na gospodarowanie odpadami, zgodne z 

wymogami. Urządzenie będzie czyściło miasto (zamiatarka), będzie również posiadało  

elementy do czyszczenia pojemników.    

Burmistrz odpowiedział, że każdy ma prawo złożyć zmianę deklaracji, powinniśmy 

nasz PSZOK doposażyć, jest to nasz obowiązek i nasze zadanie.  

Radny Roman Pawłowski ma świadomość, że możemy wszystko włożyć w ten 

PSZOK. Osobiście będzie głosował przeciwko projektowi uchwały.  

Burmistrz podtrzymuje swoje stanowisko, że przeznaczona kwota jest na doposażenie 

PSZOKU i będzie się tego trzymał. 

Radna Dorota Klucha zapytała o przeznaczenie kwoty 1 600  zł, co się mieści w tym 

zapisie. 

Insp. Grażyna Dubako wyjaśniła, że chodzi o pismo starosty kamieńskiego. Chodziło 

o potrzeby zdrowotne ludności,  a wniosek dot. profilaktyki w zakresie chorób 

krążenia. Projekt został skierowany do młodzieży gimnazjalne i ponadgimnazjalnej 

oraz do osób od 40 do 65 roku życia. Można otrzymać ponad 2 mln zł. na ten cel.   

 

Przewodniczący zamknął dyskusję poddając pod głosowanie autopoprawki w 

przedmiotowym projekcie uchwały: 

W paragrafie 1zmiana zapisu, zgodnie z projektem; za przyjęciem opowiedziało się 11 

radnych, wstrzymała się  1 osoba.  

Całość uchwały wraz z autopoprawką 10 osób, przeciwko 2 osoby.  

 

Uchwała  Nr LVI/548/14 stanowi zał. Nr  14 i 15 do protokołu.  

 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-2024. 

 

Burmistrz poinformował, że wszystkie zmiany znalazły  swoje odniesienie w tej 

właśnie prognozie, wnioskuje  wobec tego o jej przyjęcie wraz z powyższą 

autopoprawką. 

Stanowiska komisji: 

Komisja RGiB nie wniosła stanowiska 

Komisja SKiS opowiedziała się  pozytywnie 

Przewodniczący otworzył dyskusję, wobec braku głosów w dyskusji, zamknął 

dyskusję,  poddając pod głosowanie autopoprawkę, wynikającą z poprzedniego zapisu, 

za przyjęciem opowiedziało się 13 radnych. Całość uchwały wraz z autopoprawką; za 

przyjęciem opowiedziało się 11 radnych, 1 osoba była przeciwna, wstrzymały się 1 

osoba.  

Uchwała  Nr LVI/549 /14 stanowi zał. Nr  16 i 17 do protokołu.  

 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dofinansowania dla Powiatu 

Kamieńskiego  w ramach udzielonej dotacji.  

 

Zagadnienie omówił Burmistrz, dofinansowanie zostało już przedyskutowane, teraz 

przedstawiamy projekt uchwały.  

Stanowisko KSKiS  opowiedziała się pozytywnie 
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Przewodniczący otworzył dyskusję, wobec braku głosów w dyskusji, zamknął 

dyskusję poddając pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 13 radnych.  

 

Uchwała  Nr LVI/550 /14 stanowi zał. Nr  18 i 19 do protokołu.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar 

położony w CZĘŚCI WSCHODNIEJ Miasta w obrębie geodezyjnym miasta 

Międzyzdroje, w rejonie granicy lądowo-morskiej Gminy Międzyzdroje oraz na 

odcinku pomiędzy ulicami: Promenady Gwiazd, Campingowej, Turystycznej, 

Zwycięstwa, Gryfa Pomorskiego, Krótkiej, Ignacego Krasickiego, Książąt 

Pomorskich, Romualda Traugutta, Tysiąclecia Państwa Polskiego; 

 

Przewodniczący oddał głos Burmistrzowi, który wyjaśnił, że  chcemy uporządkować 

handel i wprowadzić ład na promenadzie, zrobiliśmy to w trzech projektach na 

wypadek,  jeśli będą jakieś kłopoty formalne ( protesty, uzgodnienia). Mamy nadzieję, 

że uporamy się z tymczasowym handlem na zgłoszenie, który nam bardzo doskwiera, 

chodzi o handel na okres do 120 dni, plan będzie przewidywał zabudowę, kolor 

elewacji itp.  

Przewodniczący zapytał o stanowiska komisji: 

Komisja SKiS pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radna Teresa Purgal  nawiązując do zagadnienia powiedziała, że bardzo wszystkich 

cieszy to rozwiązanie, szczególnie jeśli chodzi o  promenadę. Radna zwróciła się z  

zapytaniem do Burmistrza, czy jeśli będzie głosowała za projektem uchwały, to nie 

będzie dopuszczony ten cały bałagan,  zamieszanie i wszechobecny smród na 

promenadzie, chodzi również o  hałas, cymbergaje, śmierdzącą kukurydzę, tatuaże, 

Radna zapytała czy doczekamy się promenady estetycznej i przyjaznej dla 

spacerowicza. 

Burmistrz obawia się, że nie może składać takich obietnic, gdyż tą uchwałę 

rozpoczynamy procedurę, która zakończy się za rok, czy dłużej, może nasi następcy 

uzgodnią coś innego. Rozpoczynamy działania z dobrą wiarą i chęcią, aby ukrócić 

wszelkie nieestetyczne działania. Pozostaje nam jedynie  nadziejna na  estetyczną 

promenadę. 

Radny Roman Pawłowski zapytał o następujące sprawy: 

- część wschodnia promenady, dlaczego jest taki wyłom przy Wczasowej – Wesołej, 

na co Burmistrz odpowiedział, że istniej w tym miejscu  plan. 

Radna Teresa Purgal wyraziła swoją  dezaprobatę odnośnie miejsca na ulicy 

Wesołej przy białym domu, skoro jest tam plan to nie rozumie, dlaczego stworzył się  

tam taki chaos, miejsce to jest tak zabudowane, że nie ma to nic wspólnego z estetyką.  

Burmistrz zweryfikuje to zagadnienie. 

- kontynuacja wypowiedzi Radnego Romana Pawłowskiego – na wschodzie i na 

zachodzie nic  nie robimy. Burmistrz wyjaśnił, że plan na wschodzie mamy 

prawomocny od dwóch lat,  a na zachodzie jesteśmy na etapie zmiany planu.   

Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie projekt uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało 12 radnych ( nieobecny Radny Rafał Wolny i Waldemar 

Witkowski ). 

  

Uchwała  Nr LVI/551 /14 stanowi zał. Nr  20 i 21 do protokołu.  
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12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar 

położony w CZĘŚCI ZACHODNIEJ miasta w obrębie geodezyjnym miasta 

Międzyzdroje, w rejonie granicy lądowo-morskiej Gminy Międzyzdroje oraz na 

odcinku pomiędzy ulicami: Bohaterów Warszawy, Rybackiej, Adama 

Mickiewicza, Gryfa Pomorskiego, Wesołej, Dąbrówki, Wczasowej; 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, pozytywne stanowisko KSKiS przedstawił 

Przewodniczący komisji. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji,  poddał pod głosowanie projekt uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało 12 radnych ( nieobecny Radny Rafał Wolny). 

  

Uchwała  Nr LVI/552 /14 stanowi zał. Nr  22 i 23 do protokołu.  

 

13. W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar położony w 

CENTRUM PROMENADY w obrębie geodezyjnym Gminy Międzyzdroje oraz 

na odcinku pomiędzy ulicami: Bohaterów Warszawy, Promenada Gwiazd, 

Romualda Traugutta, Tysiąclecia Państwa Polskiego, Ignacego Krasickiego, 

Krótka, Gryfa Pomorskiego, Adama Mickiewicza, Rybacka. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji,  poddał 

pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało 12 radnych ( nieobecny 

Radny Rafał Wolny i W.Witkowski). 

 

Uchwała  Nr LVI/553 /14 stanowi zał. Nr  24 i 25 do protokołu.  

 

14. W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar położony w WICKU-

ZALESIE w obrębie geodezyjnym Gminy Międzyzdroje, pomiędzy ulicami: 

Nadbrzeżna, Podgórna. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, Burmistrz wyjaśnił, że   zgłaszają się mieszkańcy 

Wicka z prośbą  o uporządkowanie tego rejonu, będziemy mieli wówczas objęty 

planem teren aż do Wapnicy.  

Pozytywne stanowisko KSKiS przedstawił Przewodniczący komisji Janusz Piłat. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie  projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało 

11 radnych ( nieobecny Radny Rafał Wolny, Andrzej Kościukiewicz). 

 

Uchwała  Nr LVI/554 /14 stanowi zał. Nr  26 i 27 do protokołu.  

 

------------------Przewodniczący zarządził 10 min. przerwę w obradach------------------ 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady, realizując punkt porządku. 

 

Radna Teresa Purgal zgłosiła wniosek w nawiązaniu do przeprowadzonej wcześniej 

dyskusji odnośnie tego, aby w studium zapisać, że na całym obszarze planów nie 

przewiduje się zabudowy tymczasowej do 120 dni, a te przepisy przeniesiemy do 

planów i podejmiemy uchwałę  o zmianie planów- dopomógł Radnej Burmistrz w 

zredagowaniu wniosku. 
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Radna Teresa Purgal zwróciła uwagę, aby pilotować tę sprawę odnośnie kolejnej 

kadencji. 

WNIOSEK o treści: należy dokonać punktowej  zmiany do planu zagospodarowania 

przestrzennego  obszaru osiedla wypoczynkowo-mieszkalnego Wesoła w M-jach,  

polegającej na zapisie zakazu budowy tymczasowej. Wniosek o powyższej treści 

poddano pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy ( Wapnica, działka o pow. 

1.685 m ²).  

 

Burmistrz omówił projekt uchwały, wpłynął  wniosek o wydzierżawienie pod usługi 

parkingowe. Chodzi o właściciela prowadzącego ośrodek Turkus. Wszystko ma być 

zrobione na koszt właściciela ośrodka.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało 

się 12 radnych (w głosowaniu nie brali udziału nieobecni na posiedzeniu Radni: 

Andrzej Kościukiewicz oraz Waldemar Witkowski)  

 

Uchwała  Nr LVI/555 /14 stanowi zał. Nr  28 i 29 do protokołu.  

 

16. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, materiał stanowi zał. Nr 30 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusje, w której głos zabrali radni: 

 

 Radny Roman Pawłowski skierował zapytanie do obecnego na sesji „Młodego 

Burmistrza” Bartosza Karwickiego, laureata konkursu Marszałka Województwa 

zachodniopomorskiego który omówił  udział w parlamencie europejskim, podczas 

swojego pobytu w Brukseli oraz przebieg całego pobytu grupy tych młodych osób. 

Bartosz Karwicki zwrócił się również do Burmistrza z zapytaniem dot. realizacji remontu  

ulicy Emilii Plater – Stroma,  wystają tam metalowe pręty,  a ulica jest zdewastowana. 

Jest to niewielki odcinek, może niedużym nakładem  będzie można to zrealizować. 

„Młody Burmistrz” zauważył również, że remont ulicy Komunalnej nie wydaje się 

dobrym rozwiązaniem, biorąc pod uwagę planowane w tym miejscu inwestycje, droga ta 

zostanie zniszczona. 

Burmistrz wyjaśnił, że nie da się tak ułożyć remontów, aby zapobiec takim 

ewentualnością. Przebudowa ul. Komunalnej będzie  zawierała kanalizację deszczową, 

będzie tam przepompownia, która ureguluje pewne  sprawy. Ulica ta spełnia ważną rolę 

poza komunikacyjną.  Dostaliśmy na nią dofinansowanie i chcemy to  zrealizować. 

Dołożymy wszelkich starań, aby nie zdewastować,  a wykonawca musi pokryć zaistniałe  

straty. Przy remoncie ul. Orzeszkowej będzie zrobiona również ulica Stroma. 

Uczeń Bartosz Karwicki podziękował Burmistrzowi za wyremontowanie ulicy Polnej na 

której mieszka, a która w znaczący sposób poprawiła  estetykę tej części miasta.  

 

Burmistrz przedstawił również sprawozdanie w zakresie inwestycji, stanowi ona zał. Nr 

31  oraz sprawozdanie finansowe, zał. nr 32. 

 

Przewodniczący zamknął ten punkt porządku. 
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17. Informacja Przewodniczącego Rady w zakresie spraw wniesionych do Rady oraz               

o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący poinformował o bieżących sprawach, które dot. Rady Miejskiej;  

Odczytał wniosek, który wpłynął do Rady Miejskiej odnośnie przyjęcie do planu pracy       

i budżetu organizowanie cyklicznych konkursów wiedzy o samorządzie terytorialnym oraz 

utworzenie młodzieżowej Rady Gminy.  Wniosek stanowi zał. Nr  33 do protokołu. 

Radna Teresa Purgal jedna z autorek wniosku, obok Mateusza Bobka  rozwinęła to 

zagadnienie bardziej szczegółowo. Jeśli chodzi o młodzieżową radę gminy, chciałaby 

jedynie  przedyskutować ten wątek, nie chodzi o to, aby robić coś na siłę, ale chodzi o to, 

aby się tego dowiedzieć. 

Radny Mateusz Bobek wyjaśnił, że nie chcemy niczego narzucać, chodzi jedynie o to, aby 

wysondować, czy istnieje  taka wola wśród młodzieży. 

Przewodniczący zaproponował, żeby ten konkurs ten został rozszerzony o młodzież do 18 

roku  życia zamieszkującą nasza gminę, czyli do osiągnięcia przez nich czynnych praw 

wyborczych. 

Zapytany o zdanie w tym temacie Bartosz Karwicki widzi takie zapotrzebowanie, 

młodzież wypowiadała się niegdyś w tym temacie i była taka wola.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radnych Teresę Purgal 

oraz Mateusza Bobka odnośnie ujęcia konkursu w cyklicznych planach Rady i Urzędu, 

za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych.  

 Doszedł radny Waldemar Witkowski stan 13 radnych. 

 

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 

Przewodniczący poinformował, że została umieszczona w BIP zakładka z interpelacjami, 

będą ona tam zamieszczane.  

Radna Dorota Klucha zapytała o działalność  pogotowia ratunkowego w Międzyzdrojach. 

Burmistrz odpowiedział, że spółka działa w weekendy i świadczy  takie usługi, prośba o 

zamieszczenie tej informacji na stronie – skierowała prośbę do Burmistrza Radna Dorota 

Klucha. 

Odpowiedzi na interpelacje przeczytał  Radny Jan Burzyński. 

 

19. Wnioski komisji i radnych. 

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 

20. Wnioski i skargi mieszkańców. 

 

Przewodniczący przedstawił wniosek Państwa Sokół - Spółka Cywilna, Burmistrz 

skierował zapytanie do komisji. Komisja SKiS zaopiniowała pozytywnie z zastrzeżeniem, 

że zgoda dotyczy jedynie samochodów właścicieli. 

Przewodniczący KSKiS wyjaśnił, że komisja będzie się temu przyglądała, czy nie jest to 

ogólny parking, komisja wyraził zgodę na 3 samochody.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie wniosku komisja SKiS 

odnośnie zgody na posadowienie 3 samochodów właścicieli na wskazanym przez 

zainteresowanych miejscu. 



 14 

Radny Jan Węglorz nawiązał ponownie  do latarni przy 70 punktach handlowych na 

promenadzie, jest tam bardzo zanieczyszczone przez gołębie miejsce, czy można temu 

jakoś przeciwdziałać. 

Burmistrz rozpozna zagadnienie. 

 

Radna Dorota Klucha zwróciła uwagę na niedokończony chodnik przy ul. Emilii Plater. 

Burmistrz wyjaśnił, że na dzisiaj wykonano pełen zakres prac, ale zobaczymy co się 

jeszcze uda zrobić.  

 

Radny Janusz Piłat nawiązał do wniosku mieszkańców ulicy Polnej odnośnie istniejących 

tam zapachów. Przyczyną są 2 przepompownie, które się znajdują przy Gryfa Las. Zapach 

powinien  ustać ponieważ zastosowano specjalne filtry. Wiemy zatem, że problem ten nie 

był wynikiem błędów przy budowie ulicy Polnej.  

 

Radny Jan Burzyński zapytał o sprawę Pani Halejcio, która obecna na posiedzeniu 

poinformowała, że została obmierzona jej  posesja, czy coś z tego wynika.  

Burmistrz wyjaśnił, że Gmina wystąpiła  do konserwatora zabytków. Mamy określone 

udziały -  lokal gminny wg wyliczeń to 13 %, pozostała to 87 %,  z taka propozycją 

udziału zwrócono się do konserwatora i starosty, który wyda zgodę na samodzielność 

lokali. Czekamy na odpowiedź w sprawie, o czym poinformujemy zainteresowaną. 

 

Radny Piotr Nogala zapytał, czy coś wiadomo w sprawie remontu ulicy Głównej. 

Burmistrz dowie się w starostwie, na razie mamy jakieś problemy i kolizje energetyczne, 

debatujemy kto ponosi koszty z tego tytułu.  

Jeśli chodzi o spotkanie z mieszkańcami, odbędzie się z chwilą zorganizowania całości 

sprawy. 

Radny zapytał również o rondo w gminie, czy sprawa jest w trakcie załatwiania. 

Inwestycja jest wekslowana w czasie, gdyż musimy mieć zabezpieczone środki, sprawą 

zajmiemy się we wrześniu. 

   

21. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący wyczerpał porządek obrad, na tym zamknął  obrady. Sesja kolejna 

zaplanowana jest pod koniec sierpnia, ew. może być sesja na wniosek w razie potrzeby. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała:  

M.Nurkowska  

Prowadzący obrady 

 

        Jan Magda 


